
 
 

Hvasser menighetsråd 29.august 2024 kl. 16-17.30 
Protokoll fra møte avholdt i Hvasser kirkestue 

 

 

Tilstede: Tonje Røgeberg, Pål Syse, Tulle Bø, Frank Andersen (vara)  

 

Forfall: Trine Øyen, Bente Heilo 

 

Åpningsord ved Tonje - fortellingen om Marta og Maria som tok imot Jesus i hjemmet sitt.  

 

 

Saker til behandling:  

 

Sak 26/24  Godkjenning av innkalling, dagsorden og protokoll.   Godkjent. 

 

Sak 27/24  Etiske regler for menighetsråd. Prosess og vedtak Hvasser Menighetsråd  

Vedtak:  

Vi jobber videre med saken i neste møte der flere er til stede.  

Målet er å plukke ut og drøfte punkter fra fellesrådets etiske retningslinjer 

som er egnet for Hvasser menighetsråd.   
 

Sak 28/24  Kirkeverter, klokkere og offer for høstsemesteret 

   Offerlista ble vedtatt i juni.  

  Når det gjelder klokkere og kirkeverter ble det gjort et par endringer.  

6.okt:  Bente klokker. Kari og Frank kirkeverter. 

27.okt:  Pål klokker. Bente og Kirsten (Bente spør) kirkeverter.  

17.nov:  Elisabeth (trosopplærer) klokker. Tulle og Frank kirkeverter.  

Oppdatert liste sendes som eget dokument.   

 

Sak 29/24  Disponering av mindreforbruk 2023 

Regnskapet for Hvasser sokn, og for alle ansvar som ligger under, er avsluttet 

med følgende resultat: 

Ansvar 180 – Menighetsråd-drift hadde et mindreforbruk på kr. 25 904,12 

Ansvar 380 – Praten hadde et mindreforbruk på kr. 4 351,93 

Årsresultat blir med dette et totalt mindreforbruk på kr. 30 256,05 

 

Vedtak:   

Regnskap 2023 for Hvasser menighetsråd viser et totalt mindreforbruk på kr. 

30 256,05. 

Kr. 25 904,12 avsettes til Hvasser menighetsråds disposisjonsfond 256000001. 

Kr. 4 351,93 avsettes til disposisjonsfond Praten 256000002. 

Budsjettet endres tilsvarende. 



 
 

Sak 30/24  Regnskapsrapport pr. 31/7-24 

Frank Andersen presenterte tallene i rapporten. Av interesse kan nevnes at vi 

har samlet inn kr 10 700 til eget arbeid og kr 38 500 til andre/eksterne formål. 

 

Vedtak:   

Regnskapet pr 31.juli 2024 ble gjennomgått og vedtatt. 

 

Sak 31/24  Takkoffer i dåpsgudstjenesten 17.aug 2024  

 

Vedtak:   

Penger innkommet på Vipps i forbindelse med dåpsgudstjenesten 17.august  

skal gå til misjonsprosjektet. 

 

Sak 32/24 Eventuelt 

«KIRKA VÅR»  (digitalt og strategisk arbeidsredskap for menigheter i Den 
norske kirke.) 
Navnet er sentralt bestemt og kan ikke endres, men for den som vil, funker 

også «Kirken vår»         I neste møte ønsker vi å jobbe videre med et til to 
temaer/målsettinger for menighetsarbeidet.  
 
ÅPEN KIRKE I SOMMER  
Fernanda Reinert har meldt om 68 besøkende fordelt på fem onsdager. 
Mange fikk med seg prologen hjem, og var glade for det. Fernanda ønsker å 
fortsette med denne oppgaven og vi sier henne stor takk for det!  

 
PRATEN starter opp igjen 9.sept  

 
JULEKONSERT 12.DESEMBER 
Corvus ønsker julekonsert i Hvasser kirke torsdag 12.desember.  
De skal også synge i gudstjenesten 27.oktober. Vi gleder oss!  

 

Neste rådsmøte ble ikke bestemt!   

 
 
Ref. Tonje Røgeberg  
 


